


hasičov, oprava vianočného osvetlenia, výroba a dodanie prvkov v OKC a stavebné práce v 

OKC. O tomto doplnenom návrhu dal hlasovať.  

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

PROTI: žiadny poslanec  

ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 2/ Za členov návrhovej komisie boli zvolení Eva Bolcarovičová – predseda, Ján 

Tulušák - člen a Ing. Jozef Trebuňa - člen. Za členov mandátnej komisie boli 

zvolení Bc., Ing. Dušan Gurovič - predseda, Eva Bolcarovičová - člen a Ján 

Tulušák- člen. 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bola určená Bc. Mária Čarnogurská. Overovatelia zápisnice a 

prijatých uznesení boli navrhnutí poslanci Eva Bolcarovičová a Bc., Ing. Dušan 

Gurovič. Predseda mandátnej komisie potvrdil účasť 4/5 poslancov, na základe 

čoho starosta skonštatoval, že zasadanie OZ je uznášania schopné. 

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 

06.10.2023 vykonal starosta, keď prečítal všetky prijaté uznesenia a ku všetkým 

uviedol status splnenia alebo nesplnenia s bližším vysvetlením. 

K bodu 5/ Ekonómka obce pani  Mgr. Rušinová pripravila návrh zmeny rozpočtu obce č. 4 

(príloha č. 2), kedy príjmová a výdavková časť sú navýšené o 90.145,00 € na 

sumu 1.617.510,00 €. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

       ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 6/ Hlavný kontrolór obce pripravil Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 

viacročného rozpočtu obce na roky 2024 – 2026 a k návrhu rozpočtu obce na rok 

2024 (príloha č. 3), v ktorom predložený návrh odporúča schváliť. 

 

K bodu 7/ Starosta predniesol Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2024 – 2026 

(príloha č. 4). Návrh rozpočtu obce na rok 2024 je záväzný a návrh na rok 2025 

a 2026 je orientačný s návrhom, že aj naďalej je vhodné neuplatňovať 

programovú štruktúru rozpočtu obce. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 8/ Hlavný kontrolór predniesol Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na 1. polrok 2024 (príloha č. 5). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 9/ Starosta predniesol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 3/2023 

o miestnych daniach (príloha č. 6). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 



K bodu 10/ Starosta predniesol Návrh Zriaďovacej listiny Komunitného centra (príloha č. 

7). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 11/ Starosta predniesol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 4/2023 

o sociálnych službách poskytovaných v komunitnom centre (príloha č. 8). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 12/   

Ad1) Starosta predniesol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 

5/2023, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie obce č.15/2022 

(príloha č. 9). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

Ad 2) Starosta predniesol Oznámenie o výške finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku školy a školských zariadení na kalendárny rok 2024 (príloha č. 10). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 13/ Obec obdržala od Mesta Kežmarok Návrh Dohody o ukončení zmluvy zo dňa 

31.12.2003 (príloha č. 11), na základe ktorej bol zabezpečený prenesený výkon 

štátnej správy na úseku územného plánovania a stavebného poriadku podľa §20a 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení čím bude ukončený zmluvný vzťah 

na výkon stavebného úradu pre našu obec. Po dohode všetkých zamagurských 

obcí na území okresu Kežmarok za účelom zriadenia spoločného stavebného 

úradu, je možné túto dohodu podpísať. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 14/ Na základe predchádzajúceho bodu môže byť naša obec súčasťou spoločného 

stavebného úradu pre obce regiónu Zamaguria so sídlom v Spišskej Starej Vsi 

s poskytovaním tejto služby od 01.01.2024 v prípade podpisu zmluvy o zriadení 

spoločného stavebného úradu (príloha č. 12). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 15/ Obec obdržala od Prešovského samosprávneho kraja Návrh Memoranda 

o partnerstve a spolupráci (príloha č. 13), ktoré upravuje všeobecný rámec 

spolupráce v oblasti riešenia krízových situácií v PSK. Memorandum stanovuje 

príspevok vo výške 0,10 € za občana obce na základe údajov zo Štatistického 

úradu SR. V prípade vyskytnutia mimoriadnej situácie v našej obci bude na 





porojektovej dokumentácie (príloha č. 19). Obhliadka na mieste bola vykonaná za 

účasti správcu toku - technika M. Gallika z SVP, š.p., ktorý nevyjadril pripomienky s 

realizáciou. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

PROTI: žiadny poslanec 

ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

Ad 3) Poslanci berú na vedomie informáciu o potrebe obnovenia verejných 

zhromaždení s občanmi, pričom prvý termín bude dňa 12.01.2024 v Obecnom 

komunitnom centre. 

Ad 4) Obec bola oslovená Oblastnou organizáciou cestovného ruchu Tatry-Spiš-

Pieniny na vstup do tejto organizácie. Obec bola v minulosti jedným zo zakladajúcich 

členov a v vzhľadom k tomu, že sa v obci rozrastajú služby v cestovnom ruchu 

(pizzeria, prístrešky po obci, kultúrne pamiatky, vstupné tabule a pod.), bolo by 

vhodné opäť získavať výhody z členstva v tejto organizácii. V zmysle Stanov tejto 

organizácie je členské vo výške 1 € za občana obce na základe údajov zo Štatistického 

úradu SR  

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

PROTI: žiadny poslanec 

ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

Ad 5) Poslanec Trebuňa informoval o výzve o poskytnutie dotácie na výstavbu 

cyklochodníkov, ktorý bol plánovaný v smere do Spišskej Starej Vsi. Tento návrh je 

odročený na najbližšie zasadnutie OZ. 

Ad 6) Poslankyňa Bolcarovičová informovala o prácach aktívnych členov DHZ so 

zveľadením majetku obce v hasičskej zbrojnici. Požiadala poslancov, aby zvážili 

potrebu odmeniť týchto členov za ich obetavú prácu na úkor voľného času. Daný 

návrh OZ odročilo na najbližšie zasadnutie OZ. 

Ad 7) Starosta informoval, že z celkového počtu 24 ks vianočných zvončekov je 20 

ks poškodených. Tým, že skončila záručná doba, obec oslovila firmu, ktorá zvončeky 

dodávala za účelom získania cenovej ponuky na opravu. Oprava jedného ks vychádza 

približne 150 €, termín dodania je 10/2024. Vzhľadom k blížiacim sa sviatkom, obec 

oslovila miestnu firmu, ktorá opraví 20 ks za 1.288,00 € ešte pred sviatkami. 

Ad 8) Starosta informoval o stave stavby OKC. Projektant budovy v čase projekcie 

stavby nenavrhol tieto prvky: zábradlie na interiérové schodisko do podkrovia, ďalej 

bezbariérovú rampu pre bočné vstupy, vzduchotechniku do neodvetrávaných 

miestností a rozvody vodovodu, kanalizácie a UK pre podkrovie pre prípadné budúce 

využitie. Na základe potreby zabezpečiť budovu je potrebné inštalovať zabezpečovací 

systém. Na dodanie týchto prvkov je ponuka od firmy BS ENERGO s.r.o. vo výške 

11.886,00 € s DPH.  

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

PROTI: žiadny poslanec 

ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 



Ad 9) Starosta tiež informoval o potrebe dokončenia stavebných prác na stavbe OKC, 

ktoré predchádzajúci zhotoviteľ neuskutočnil, a to dodanie a montáž oplechovania 

štítu a čiel strechy, oplechovanie vonkajších parapetov okien v školiacej miestnosti, 

montáž dlaždíc na exteriérovom schodisku, úprava okien v podkroví, terénne úpravy 

vrátane násypu štrkodrviny. Stavebné práce sú ocenené vo výške 8.937,32 € s DPH. 

Poslanci poverujú zabezpečiť vykonanie týchto prác. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

PROTI: žiadny poslanec 

ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 22/ Poslanci nepredniesli žiadne interpelácie. 

K bodu 23/ Neboli doručené žiadne podnety alebo návrhy od občanov. 

K bodu 24/ Predseda návrhovej komisie prečítal znenie prijatých uznesení. Neboli vznesené 

žiadne výhrady a ani návrhy na doplnenie uznesení. Na záver starosta poďakoval 

prítomným za účasť a o 20:20 hod. zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

V Matiašovciach dňa 15.12.2023 

Overovatelia zápisnice:  Eva Bolcarovičová                    ........................................... 

Bc., Ing. Dušan Gurovič                  ........................................... 

Zapisovateľ zápisnice:  Bc. Mária Čarnogurská                   ........................................... 


